

DANAMÉ

DANAME FW24/25 PRESS RELEASE

Exploring Wilderness Elegance

DANAMÉ is delighted to present the new Fall Winter 24/25 collection inspired by the Crocodile Tribes of Papua New Guinea.

Embracing the untamed spirit and distinctive allure of these indigenous cultures, the collection seamlessly fuses elements of uncontaminated nature with contemporary elegance.

Capturing the essence of tribal craftsmanship and the raw beauty of nature, the collection reflects a harmonious blend of tradition and modernity. Each piece is meticulously crafted and pays homage to the rich cultural tapestry and captivating landscapes of Papua New Guinea, inviting DANAMÉ woman to embark on a journey of discovery and self-expression.

In particular, the initiation ceremony of the Crocodile Tribes marks the transition of young individuals into adulthood as warriors of their community. In the tribe's cultural beliefs, it symbolizes the link with the crocodile, worshipped as a powerful and mythical creature embodying strength, resilience and wisdom. DANAMÉ has always upheld these values, striving to deliver a powerful and independent identity to women.

The collection features an eclectic array of designs, earthy tones and precious details taking center stage, evoking the primal energy of the wilderness, the timeless allure of adventure and emphasizing the value and beauty of nature.

Drawing inspiration from Papua New Guinea's rich cultural heritage, DANAMÉ new collection invites women to embrace their inner explorer and celebrate the beauty of diversity, rediscovering the wonderful treasures hidden on our magical planet and highlighting the connection between nature energy and the spirit one.

Exploration de l'Élégance Sauvage

DANAMÉ est ravie de présenter la nouvelle collection Automne Hiver 24/25 inspirée par les Tribus des Crocodiles de Papouasie-Nouvelle-Guinée.

En embrassant l'esprit indompté et l'attrait distinctif de ces cultures autochtones, la collection fusionne harmonieusement des éléments de nature immaculée avec une élégance contemporaine.

Capturant l'essence de l'artisanat tribal et la beauté brute de la nature, la collection reflète un mélange harmonieux de tradition et de modernité. Chaque pièce, méticuleusement confectionnée, rend hommage à la riche tapisserie culturelle et aux paysages captivants de la Papouasie-Nouvelle-Guinée, invitant la femme DANAMÉ à entreprendre un voyage de découverte et d'expression de soi.

En particulier, la cérémonie d'initiation des Tribus des Crocodiles marque la transition des jeunes individus vers l'âge adulte en tant que guerriers de leur communauté. Dans les croyances culturelles de la tribu, elle symbolise le lien avec le crocodile, vénéré comme une créature puissante et mythique incarnant la force, la résilience et la sagesse. DANAMÉ a toujours défendu ces valeurs, s'efforçant de donner une identité puissante et indépendante aux femmes.

Cette collection présente une gamme éclectique de designs, où les tons terreux et les détails précieux prennent la vedette, évoquant l'énergie primitive de la nature sauvage, l'attrait intemporel de l'aventure et mettant en valeur la beauté de la nature.

Puisant son inspiration dans le riche patrimoine culturel de la Papouasie-Nouvelle-Guinée, la nouvelle collection DANAMÉ invite les femmes à embrasser leur exploratrice intérieure et à célébrer la beauté de la diversité, redécouvrant les merveilleux trésors cachés sur notre planète magique et soulignent le lien entre l'énergie naturelle et l'énergie spirituelle.

For further infos send an e-mail to: daname@stationservice.fr

STATION
S E R V I C E
P R - C O M M U N I C A T I O N
E V E N T - P R O D U C T I O N

51 Rue des Petites Écuries
75010 PARIS
T/ + 33 (0)1 42 21 36 36